



COMMUNICATIONS

GLOBAL JIU SURVEY FOR ALL STAFF

09/23

**Geneva
11 May 2023**

To: All FICSA Members
From: FICSA Secretariat

Dear Colleagues,

We would like to inform you about the launch of the UN Joint Inspection Unit (JIU) survey:

Have your say!

The Joint Inspection Unit (JIU) of the United Nations System is inviting active staff and retirees of its 28 participating organizations to provide feedback on the service quality of their organization-funded health insurance scheme(s). The survey is part of JIU's review that is aimed to identify good practices and potential areas for improvement to enhance the quality, efficiency, effectiveness and sustainability of UN health insurance schemes for staff and retirees.

FICSA is encouraging staff to participate to this anonymous survey which is available in English, French and Spanish and open for feedback until **31 May 2023**.

Link to participate in this global survey: https://jiu.qualtrics.com/jfe/form/SV_2lgFJ6LhQPoc5AW

Français

Dites-nous ce que vous pensez !

Le Corps commun d'inspection (CCI) du système des Nations Unies invite le personnel actif et les retraités de ses 28 organisations membres à donner leur avis sur les régimes d'assurance maladie subsidiés par les organisations pour lesquelles ils travaillent ou ont travaillé. Cette enquête s'inscrit dans le cadre du projet du CCI visant à identifier les bonnes pratiques et les domaines susceptibles d'être améliorés afin de renforcer la qualité, l'efficacité et la viabilité des régimes d'assurance maladie des Nations Unies pour le personnel en activité et les retraités.

La FICSA encourage le personnel à compléter ce questionnaire qui est anonyme et disponible en anglais, français et espagnol, et restera ouverte jusqu'au **31 mai 2023**.

Lien de l'enquête: https://jiu.qualtrics.com/jfe/form/SV_2lgFJ6LhQPoc5AW
